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1.  Is er onderzoek gedaan naar de uitbreidingsmogelijkheden van het bedrijventerrein ? 

Zo nee. Waarom niet? 

antwoor

d  

Er zijn op dit moment geen concrete plannen voor het realiseren van een extra 

ontsluitingsweg voor het bedrijventerrein. Door de WFO-ondernemers is destijds 

aangevoerd dat een zonnepark op de voorziene locatie een belemmering vormt voor een 

(directe) uitbreiding van het bedrijventerrein door een de slechte bereikbaarheid 

(onvoldoende ontsluiting met de provinciale weg). Aan initiatiefnemer is meegegeven dat 

eerst consensus en draagvlak met de ondernemers aangetoond moest worden alvorens de 

aanvraag in behandeling kon worden genomen. Uiteindelijk heeft de initiatiefnemer 

overeenstemming bereikt met de “Vereniging Bedrijvenpark WFO” en “Ondernemers 

Federatie Medemblik” over bepaalde aanpassingen. Ter hoogte van de ontsluitingsweg 

worden over een strook van 11.40 meter breed en een lengte van 270 + 117 meter (zie 

onderstaande tekening) geen transformator- en klantstation (van de netbeheerder) en 

andere gebouwen geplaatst. Daarnaast worden de kabels niet los in de grond gelegd 

maar in een leiding die met een gestuurde boring in de grond wordt gebracht en de 

zonnepanelen worden op stellages gemonteerd die gemakkelijker zijn te verwijderen dan 

de standaard stellages. Door deze maatregelen blijft een extra ontsluiting mogelijk in de 

toekomst. Partijen hebben de overeenstemming vastgelegd in een privaatrechtelijke 

overeenkomst.  



 

 

 

2. Zijn de zonnepanelen die geplaatst worden gesubsidieerd? 

Antwoor

d 

Neen, de zonnepanelen zijn niet gesubsidieerd (door de gemeente).  

3. Kan uitgesloten worden dat de zonnepanelen middels moderne slavernij worden 

geproduceerd? 

Antwoor

d 

Neen, het kan niet bij voorbaat uitgesloten worden dat de zonnepanelen door middel van 

moderne slavernij worden geproduceerd. De gemeente heeft daar geen invloed op in het 

kader van het vergunningentraject.  

 

 


